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ESİAD’DAN ORMAN YANGINLARI YARALARINI BİRLİKTE 

SARALIM ÇAĞRISI 

 

SİVRİ: “KAYBETTİĞİMİZ AĞAÇLAR DAHA DA GÜÇLÜ ÇIKACAK” 

 

Ege Sanayicileri ve İşinsanarı Derneği (ESİAD), son günlerde İzmir’in çeşitli bölgelerinde çıkan ve 

büyük hasara neden olan orman yangınlarına aşağıdaki açıklamayı değerli medya kuruluşlarımıza 

saygıyla sunar:   

  

 

Ege Sanayicileri ve İşinsanları Derneği (ESİAD) son günlerde İzmir’in çeşitli bölgelerinde çıkan ve 

büyük hasara neden olan orman yangınlarına tepki göstererek “yangının yaralarını birlikte saralım” 

çağrısı yaptı.  

 

Ağacın, yeşilin önemini her defasında hatırlattıklarını belirten ESİAD Yönetim Kurulu Başkanı 

Fadıl Sivri, üç gündür aralıksız süren ve gittikçe daha geniş bir alana yayılan orman yangınları ile 

ilgili üzüntülerini dile getirdi. Yangın söndürme ekiplerinin ve İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin tüm 

çabalarına rağmen büyüyen ve civar köylerdeki yerleşimleri etkileyen yangınların sebeplerinin, 

sorumlularının bir an önce bulunmasını talep ettiklerini söyleyen Sivri, “Yaşadığımız günleri felaket 

olarak nitelendiriyoruz” dedi.  

 

Yangının sebep olduğu zararları karşılamak için uzun yıllar gerektiğini ancak bu süreci birlik olarak 

kısa sürede tamamlamak için bütün kurumlarla birlikte özveriyle çalışmanın önemine değinen Sivri, 

“ESİAD olarak üzerimize düşen her türden desteği vermeye hazırız. ESİAD olarak 

oluşturduğumuz çalışma Grubu’nu, Ege Orman Vakfı önderliğinde yapılacak tüm çalışmalarda 

seferber ederek gelecek nesillerin sağlıklı temiz yaşama hakkına sahip çıkacağız. İlgili kamu 

kurumları, sivil toplum, vakıflar ve toplumla işbirliği halinde olacağız. ESİAD olarak iklim 

değişikliği, sürdürülebilirlik ve yeşil alanların korunması ile ilgili faaliyetlerimiz çerçevesinde bu 

konuda çok hassasız.  Yanan bölgelerin yeniden orman haline gelmesi ve yangın öncesinden farklı 

bir amaçla kullanılmaması için de gerekli taahhütlerin verilmesini de talep ediyoruz” diye konuştu.   


